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Artiče, 23. 2. 2023 

Štev. dok.: 10-O-1/2023 

Z A P I S N I K               

2. redne seje sveta KS Artiče, ki je potekala v četrtek, 23. 2. 2023, ob 18. uri  v tajništvu KS 

Artiče. 

 

Na seji so bili prisotni naslednji člani sveta KS: Romana Presker, Lia Zorko, Aleš Vodeb, Darja 

Germšek Predanič, Franc Molan in Uroš Predanič 

Zapisnikar: Simona Mlakar 

           Ad. 1 

Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 

 

S poslanim vabilom po elektronski pošti je bil članom sveta v obravnavo predlagan naslednji 

dnevni red: 

       DNEVNI RED:  

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda.  

2. Potrditev zapisnika 2.  redne, z dne 26. 1. 2023.  

3. Obravnava in potrditev zaključnega računa s poslovnim poročilom za leto 2022, ter 

pojasnila in razkritja za leto 2022.  

4. Seznam vzdrževalnih del za javne in lokalne ceste 2023 - 2026 na območju KS Artiče.  

5. Predlogi in pobude. 

6. Razno (vzdrževalna dela na Banovi domačiji, načrt koriščenja Prosvetnega doma v času 

gradnje nove OŠ v Artičah 

 

Predlagano je bilo, da se načrt za koriščenja Prosvetnega doma v času gradnje nove OŠ 

obravnava kot samostojna točka.  

Vsled predlaganega se je dnevni red spremenil, kot sledi:  

 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda.  

2. Potrditev zapisnika 2.  redne, z dne 26. 1. 2023.  

3. Obravnava in potrditev zaključnega računa s poslovnim poročilom za leto 2022, ter 

pojasnila in razkritja za leto 2022.  
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4. Seznam vzdrževalnih del za javne in lokalne ceste 2023 - 2026 na območju KS Artiče.  

5. Načrt koriščenja Prosvetnega doma v času gradnje nove OŠ Artiče 

6. Predlogi in pobude. 

7. Razno  - vzdrževalna dela na Banovi domačiji.  

 

UGOTOVITVENI SKLEP 

Ugotovljeno je bilo, da je prisotnih 6 (šest) članov sveta od skupnega števila šestih članov, da 

je svet KS sklepčen in da se vsi prisotni strinjajo s spremenjenim dnevnim redom . 

 

Sklep je bil sprejet s 6 (šest) glasovi »ZA« in »0« glasovi proti.  

Ad. 2 

Potrditev zapisnika 1. redne seje z dne  26.1. 2023. 

Člani sveta so predlog zapisnika 1. redne seje prejeli na vpogled po elektronski pošti, zato so se 

z vsebino tega lahko seznanili.  

Lia Zorko je podala pripombo na zapisan ugotovitveni sklep pod točko Ad.9 in sicer, da je 

potrebno navesti dogovorjeno, da bomo z Evaldom Rožmanom govorili, da poda oceno stroška 

porabe električne energije za leto 2023.  

Dogovorjeno je, da se ugotovitveni sklep pod točko Ad. 9 popravi.  

 

UGOTOVITVENI SKLEP 

Svet KS potrjuje zapisnik 1. redne seje z dne 26.1.2023, ki bo popravljen z ugotovitvenim 

sklepom pod točko Ad. 9. Zapisnik 1. redne seje se objavi na internetni strani KS Artiče in na 

spletni strani občine Brežice.   

Sklep je bil sprejet s 6 (šest) glasovi »ZA« in »0« glasovi proti. 

 

Ad.3 

Obravnava in potrditev zaključnega računa s poslovnim poročilom za leto 2022, ter pojasnila 

in razkritja za leto 2022.  

 

Zaključni račun s poslovnim poročilom ter pojasnili in razkritji za l. 2022 se je v predpisani obliki 

pripravljal na občinski upravi – oddelku za proračun in finance. KS je v delu pod točko 3.1 

navajala obrazložitve v zvezi z opravljenimi deli in drugimi obveznostmi, katere je skozi leto 

realizirala na postavkah. Člani sveta so predlog poročila prejeli na vpogled po elektronski pošti, 

zato so imeli možnost seznanitve z zapisanim. Predsednica sveta je prisotne pozvala, da podajo 

pripombe in predlagala  potrditev poslovnega poročila.  

 

UGOTOVITVENI SKLEP 

Člani sveta so potrdili poslovno poročilo s pojasnili in razkritji za l. 2022. Ta sklep začne veljati 

takoj. 
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Sklep je bil sprejet s 6 (šest) glasovi »ZA« in »0« glasovi proti. 

  

Ad.4 

Seznam vzdrževalnih del za javne in lokalne ceste 2023 - 2026 na območju KS Artiče. 

 

V tajništvo KS smo prejeli predloge članov sveta za vzdrževalna dela na lokalnih cestah in javnih 

poteh za leto 2023. Na osnovi tega se je pripravil seznam predlaganih vzdrževalnih del, katerega 

so člani sveta še enkrat pregledali. Po pregledu seznama je bilo ugotovljeno, da je kar nekaj 

predlogov vezanih na lokalne ceste in na dela katera KS z lastnimi sredstvi ni zmožna izvajati.  

 

UGOTOVITVENI SKLEP 

Večji del predlogov, ki se nanašajo na ureditev lokalnih cest so bili z dopisom št. 7-O/2023 že 

posredovani pristojnemu oddelku občinske uprave. Z občinskimi strokovnimi službami je 

potrebno seznam pregledati, narediti ogled na terenu in se dogovoriti kaj od tega je možno 

izvesti.    

Glede ostalih predlogov, ki se nanašajo na dela ob javnih poteh (redno vzdrževanje 

obcestnih bankin, vzdrževanje naprav za odvodnjavanje, vzdrževanje brežin in berm, redno 

vzdrževanje vegetacije, gramoziranje makadamskih cest ) pa bomo počakali na oceno 

stroška, ki ga bo podala Komunale Brežice in potem doreči način oz. prioritete izvajanja.    

 

Sklep je bil sprejet s 6 (šest) glasovi »ZA« in »0« glasovi proti 

 

Ad.5 

Načrt koriščenja Prosvetnega doma v času gradnje nove OŠ Artiče 

 

Predsednica sveta je prisotne seznanila, da je na to temo opravila sestanek z ravnateljico OŠ 

Vesno Bogovič, ki ji je obrazložila, da šola načrtuje, da bi v času gradnje nove šole za potrebe 

delovanja uporabljala tudi prostore Prosvetnega doma Artiče. 

Zaenkrat OŠ načrtuje, da bi se učenci višjih razredov selili v prostore OŠ Dobova in OŠ Kapele, 

nekaj nižjih razredov pa bi ostalo v Artičah, v prostorih Prosvetnega doma. Šola bi takrat 

koristila obe zgornji sobi (sejna sob, glasbena soba), avlo in stranišča, dvorano in spodnje 

garderobe. 

Člani sveta so v razpravi imeli pomisleke predvsem glede tega kako bodo v tem času svoje 

aktivnosti izvajala društva. Dejstvo je, da je Prosvetni dom polno zaseden, aktivnosti se dogajajo 

dnevno. Prav tako se zavedamo dejstva, da KS mora zagotavljati prostore za nemoteno 

delovanje za Pošto.  

 

UGOTOVITVENI SKLEP 

Člani sveta so podali mnenje, da bi OŠ Artiče in Občina Brežice morale poiskati ustreznejšo 

rešitev in v času izgradnje nove šole vse učence seliti na eno lokacijo. V kolikor se bi izkazalo, 

da to ni možno, svet KS predlaga, da šola uporablja prostore glasbene sobe, avle in stranišč, 
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dvorane in spodnjih garderob. Sejna soba pa naj ostane v uporabi KS, za potrebe delovanja 

društev in delovanja KS.    

 

Sklep je bil sprejet s 6 (šest) glasovi »ZA« in »0« glasovi proti 

 

Ad.6 

Predlogi in pobude 

 

1. Uroš Predanič je ponovno podal pobudo (ta je bila podana že v prejšnjem mandatnem 

obdobju, vendar ni prišlo do realizacije), da se uredi travnato igrišče v Zg. Obrežu. Krajani si 

želijo, da bi se igrišče pripravilo v tolikšni meri, da bi se lahko izvajale razne športne aktivnosti. 

Okoli igrišča je potrebno postaviti ograjo z mrežami in urediti teren.  

 

2. Aleš Vodeb je prejel pobudo krajanke Dolenje vasi pri Artičah, da bi se na JP št. 526471 

Arnovo selo – Zakšek postavili znaki za omejitev hitrosti ali namestile varnostne prepreke. Za 

namestitev navedenega je krajanka prosila zaradi nenormalnih voženj, ki jih izvajajo nekateri 

krajani živeči ob tej cesti.  

  

3. Prejeli smo pobudo krajanov Artič, da se ob glavni cesti in ob cesti od Prosvetnega doma do 

trgovine postavijo koši za pasje iztrebke.  

 

4. Avgust Berlan nas je opozoril, da se na spodnjem delu pokopališča ciprese dobesedno 

podirajo in da bi jih morali odstraniti ter namestiti z novimi.    

 

UGOTOVITVENI SKLEP 

Za ureditev igrišča v Zg. Obrežu je potrebno preveriti ali je zadevo še možno uvrstiti v 

participativni proračun za leto 2023. Zadolženi Simona Mlakar in Darja Germšek.  

 

Glede namestitve prometnih znakov ali varnostnih preprek na javni poti v Dolenji vasi je 

potrebno govoriti z občinskimi strokovnimi službami.  Zadolženi Simona Mlakar in Darja 

Germšek Predanič.  

 

Glede namestitve košev je pri Komunali Brežice  potrebno preveriti kakšna je cena košev in če 

jih sploh lahko postavimo. Prav tako se je potrebno dogovoriti kako bo poskrbljeno za 

praznjenje teh.  Zadolženi Simona Mlakar in Darja Germšek Predanič.  

 

Ureditev cipres na pokopališču je zadeva, ki je vezana na pripravljeno idejno zasnovo za 

obnovitev zidu na pokopališču. Dogovorjeno je bilo, da se idejna zasnova predstavi županu in 

občinskim strokovnim službam. Simona Mlakar se dogovori za sestanek pri županu, ki bi ga 

imeli v času od 6.3. do 10.3.  
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Sklep je bil sprejet s 6 (šest) glasovi »ZA« in »0« glasovi proti 

 

Ad.7 

Razno – vzdrževalna dela na Banovi domačiji 

 

Predsednica je prisotne seznanila, da smo bili s strani Zavoda za varstvo kulturne dediščine – 
Dušana Strgarja obveščeni, da je objavljen »Javni razpis za izbor kulturnih projektov na področju 
nepremične kulturne dediščine in kulturnih projektov iz programa sanacije najbolj ogroženih in 
najpomembnejših kulturnih spomenikov v letih 2023 in 2024«. Na razpis se je možno prijaviti od 
10. 2. 2023 do 13.3.2023.  
Iz razpisa je bilo razbrati, da bi za pridobivanje sredstev za Banovo domačijo bil aktualen 

določen sklop.  

Vsled tega smo z aktualnim razpisom kot lastnika Banove domačije seznanili občinske strokovne 

službe – Kristjana Gajiča in ga prosili, da preveri možnost, da se na razpis prijavi Občina Brežice. 

Seznanili smo ga, da je v letu 2023 in nadalje na Banovi domačiji potrebno izvesti določena 

vzdrževalna dela, ki pa jih KS ni zmožna realizirati s sredstvi za upravljanje. Gre za nujno 

prestavitev vinskega hrama, ureditev poslopja z WC-ji, barvanje oken in vrat na kmečki hiši in 

druga vzdrževalna dela.  

Prejeli smo odgovor, da se na razpis ni možno prijaviti, ker v proračunu ni zagotovljenih 

sredstev za vzdrževanje Banove domačije, drugi razlog pa je tudi, da bo Občina na ta razpis 

prijavila Posavski muzej Brežice.  

 

Zapisala: Simona Mlakar 

                                                   

                                                      Darja Germšek Predanič 

                                                         Predsednica sveta KS Artiče        

                                                                                     


